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Schůze školské rady 11. 9. 2023 
 

1. Školská rada zvolila předsedu. 
Předsedkyní školské rady byla zvolena Mgr. Michaela Matolová. Pro hlasovalo 5 členů, 1 se zdržel hlasování 
 
2. Školská rada schvaluje: 
-výroční zprávu za školní rok 2022/2023 vč. příloh 
-úpravy školního řádu 

-škála hodnocení v Bakalářích – hodnota známek 3, 7, 10 
-do práv a povinností žáků a do organizace vyučování byl vložen zákaz používání mobilních telefonů 
a dalších komunikačních zdrojů 

 
Schváleno pedagogickou radou dne 28. 8. 2023 

 
Přítomno šest členů ŠR z devíti. Všichni přítomní hlasovali pro schválení předložených dokumentů.  
 
Výroční zpráva obsahuje: 
-všechny součásti dané školským zákonem 
-hodnocení činnosti školy  
-výsledky výchovy a vzdělávání  
-výsledky soutěží, olympiád 
-přehled akcí pořádaných školou pro žáky 
-přehled dalšího vzdělávání pedagogických pracovníků 
 
3. Školská rada byla seznámena s informační zprávou o činnosti školy za období od posledního zasedání 
školské rady. Zpráva obsahovala následující body (zprávu připravil ředitel školy): 
-výsledky výchovně vzdělávacího procesu, počty dětí a žáků, počty tříd, personální zabezpečení chodu 
školy, hodnocení 2. pololetí školního roku 2022/2023 
-plán doučování a dalších podpor  
-hodnocení „Letní školy s Kolumbem“ 
-orientace školy v dalším období, výhled na školní rok 2023/2024 
-účast školy v projektech, ŠR byla seznámena s probíhajícími projekty 
-opravy, rekonstrukce, modernizace provedené a plánované  
-péče o žáky, žákovský parlament, kroužky, jazykové kurzy a nepovinný předmět jazyk německý 
-komunikace s rodiči 
-personální stránka, zajištění kvalifikovanosti pedagogických pracovníků   
 
4. Diskuze:  
MUDr. Jajtner, Mgr. Matolová – v reakci na připomínky v dotaznících z konce loňského školního roku 
oceňují postup školy a pedagogů v covidovém období, způsob výuky a přístupu k žákům. 
Mgr. Lacinová, Matolová, Trulík – považují za přínosné využívání Google Učebny i po skončení distanční 
výuky. 
MUDr. Jajtner zdůrazňuje potřebu matematiky pro běžný život v reakci na informaci, že na druhém stupni 
je navýšena hodinová dotace matematiky na 5 h týdně. 
Mgr. Lacinová – loňské ojedinělé stížnosti na náročnost matematiky se ukázaly jako neopodstatněné. Navíc 
byly provázeny agresivním chováním jednoho z rodičů. 
Členové ŠR se shodují v názoru, že matematika podporuje logické myšlení nezbytné pro běžný život. 
MUDr. Jajtner hovoří o nutnosti školy, vzdělání, znalostí a výuky pro budoucnost žáků. 
Členové ŠR se shodují v pozitivním hodnocení zákazu používání mobilních telefonů během školního dne, 
tak jak je upraveno školním řádem. 



P. Ragabová se dotazuje, co dělají děti během přestávek bez mobilů. Odpověď ŘŠ a členek za ped. 
pracovníky: čtou si, hrají s míčkem, hrají dámu, šachy, povídají si. Škola zavedla i trávení velké přestávky 
venku na školním hřišti za příznivého počasí. 
Ped. pracovníci školy: žáci přijali zákaz překvapivě klidně. Rodiče ve zpětné vazbě přijali opatření 
s povděkem. 
MUDr. Jajtner oceňuje skutečnost, že škola uvádí 3 tlf. čísla pro případné vyřízení vzkazu dítěti, škola navíc 
vždy umožní žákovi zavolání rodičům. Řada TU navíc dává své tlf. číslo k dispozici rodičům. 
P. uč. z 1. stupně hovoří o nepoužívání telefonů během výletů, škol v přírodě a dalších akcích a vše funguje 
bez potíží. 
 
 
Zapsala: Mgr. Sylva Česneková 
Ověřovatelka zápisu: Mgr. Petra Lacinová 
13. 9. 2023 
 


